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13th Asia Adult Expo:  

Updates the Industry with Cutting-edge Adult Entertainment 

第 13屆亞洲成人博覽 : 年度尖端成人產業交流平台 

 
 
Being a 100% exported and Adult product trade platform in Asia, Asia Adult Expo never stops to promote trade 

internationally and encourage industry players to proactively feature their competitive advantages in seizing 

new opportunities. Celebrating its 13th anniversary and embracing the next milestone of the industry, Asia Adult 

Expo 2023 (AAE) will be held on 29th – 31st August 2023 at Hong Kong Convention and Exhibition Centre, 

Hall 5F&G.  

 
“After 3 years of lockdown due to Covid 19 pandemic, business in Hong Kong has already resumed normal. 

We have been receiving lots of enquiries from buyers and suppliers around the global asking for details of 

AAE 2023.” CEO of Brilliant Vertical Exhibition (HK) Ltd., Mr. Kenny Lo explained. “Hall 5G, which we used in 

previous editions, is already fully occupied. We extend to the next one - Hall 5F. We expect there would be a 

growth of over 80% in size over all the past editions. I can assure you that you will definitely meet record 

number of suppliers and see lots of new faces and products this year !”    

 
 
Specialized in Asia-Pacific Adult trade market, AAE never stops to amaze visitors with the latest adult products. 

With effective and targeted promotion channels, AAE 2019 recorded a great support of over 4,200 trade buyers 

from over 52 countries and regions. Preeminent industry players from Australia, Brazil, Britain, Canada, 

Switzerland, Chile, China, Colombia, Denmark, Egypt, France, Germany, Hong Kong, Indonesia, India, Italy, 

Japan, Kenya, South Korea, Macao, Mexico, Malaysia, Netherlands, New Zealand, Panama, Philippines, 

Poland, Russia, Singapore, Sweden, Thailand, Turkey, Taiwan, Ukraine, USA, Vietnam, Spain and South Africa 

etc. and more gathered at the one-stop trade platform to source for suppliers and seeking new business 

opportunities. 
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亞洲成人博覽 2023 (AAE) 將於 8月 29至 31日 假香港會議展覽中心展覽廳 5F&G 隆重舉行，慶祝其 13 周年，

開啟行業的下一個里程碑。作為亞洲百分百出口和貿易主導的純貿易平臺，亞洲成人博覽促進國際貿易、鼓勵

業內人士，積極發揮競爭優勢，抓住全新的機遇。 

 

「經歷了３年新冠病毒大流行影響，香港今年初開始回復正常；我們自年初起，收到大量來自海內外有關亞洲

成人博覽 2023 的查詢。」香港美縱展覽有限公司行政總裁老旭華表示 : 「以往多年來 AAE 一直用的場地 - 會

展中心 5Ｇ展館己經爆滿，在有大量候補公司的情況下，我們決定将展會延伸到相連的 5F 展館，我們預料今年

展會比去屆大 80%，规模是歷屆最大，買家和訪客將會見到很多新面孔、新產品。」 

 

AAE 致力於亞太地區成人貿易市場，不斷發掘讓觀眾耳目一新的最新成人產品。通過有效及具針對性的推廣管

道，AAE 2019 得到來自 52 個不同國家與地區超過 4,200 名專業訪客支持，其中包括澳洲、巴西、英國、加拿

大、瑞士、智利、中國、哥倫比亞、丹麥、埃及、法國、德國、香港、印尼、印度、義大利、日本、肯尼亞、

韓國、澳門、墨西哥、馬來西亞、荷蘭、新西蘭、巴拿馬、菲律賓、波蘭、俄羅斯、新加坡、瑞典、泰國、土

耳其、台灣、烏克蘭、美國、越南、西班牙和南非等。觀眾遠道而來進行採購、建立網絡、探索新市場的發展

潛力以及尋找合作夥伴。 
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Dongguan Mise Technology Company Co.,Ltd   

東莞冪色科技有限公司 (China 中國)  

Booth no: H27 
 

Dongguan Mise Technology Company was established in 2018, specializing in the production and sales of TPE 

and TPR injection-molded adult products. The company has its own raw material factory and injection molding 

workshop, with an injection molding workshop covering an area of 2,000 square meters and 13 large injection 

molding machines. The company has taken a large number of OEM orders from European and American 

markets, with high quality and strict requirements as its guiding principles. At the same time, it also provides 

diversified customized services for brand dealers in the Japanese and Korean markets. The company aims to 

promote an open, innovative, and prosperous “happy” ecosystem, striving to contribute to the happiness of 

consumers, merchants, and all mankind.  
 

東莞冪色科技有限公司成立於 2018 年，專注於注塑 TPE、

TPR 類情趣用品的生產和銷售，自有原料工廠與注塑車間，

其中注塑車間占地 2000 平方米，擁有大型注塑機器 13 台，

以高品質，嚴要求為導向，承接了大量歐美 OEM 訂單產品，

同時也為日韓市場的品牌經銷商提供多樣化的定制服務，公

司以促進一個開放、創新、繁榮的“幸福”生態圈為目標，力求

為消費者、商家以及全人類的幸福做出貢獻。 

 

 

 

 

 
Dongguan Yiqing Electronic Technology Co., Ltd 

東莞市億青電子科技有限公司 (China 中國)  

Booth no: D01 
 

Dongguan Yiqing Electronic Technology Co., Ltd is a high-simulation sex toy factory 

with design, research and development, production and sales experience ( Dildo, 

Pocket Pussy, Realistic Ass, Sex doll). We strictly follow the production concept of 

high efficiency, high quality and high quality inspection, and can support OEM/ODM 

orders. 

 

東莞市億青電子科技有限公司，是一家具有設計研
發以及生產銷售經驗的高模擬性玩具工廠（倒模器
具，軀幹娃娃，陽具）我們嚴格遵循高效率、高品
質、高品檢的生產理念，可支援 OEM/ODM 訂單。 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

EXHIBITOR HIGHLIGHT  
展商預覽 
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Guangzhou Lile Health Technology Co., Ltd 

廣州力樂健康科技有限公司 (China 中國)  

Booth no: P23   
 
Guangzhou Lile Health Technology Co., Ltd is sex toy manufacturers in China. 

We insists on in-house production with our creative R&D team. Our Products 

(Women Vibrator Sex Toys, Dildo/Penis, Men Masturbation Cup, 

Bondage/SM, Penis Extender and all kinds of sex toys) swim great popularity 

both online and in shops world widely ,from Russia ,Europe, America to Asia, 

we offer 1 year warranty for all of our products. 

 

We support Dropshipping, Amazon & Ebay & Shopify & LAZADA & Wish sex 

toys sellers service. Supply for global Small and medium-sized enterprises sex 

toys sellers professionally, we have helped more than 100 smse sex toys 

sellers make their own brand by Instagram & Facebook & Shopify. 

 

廣州力樂健康科技有限公司是中國情趣用品生產廠家。我們堅持內部生產
與我們的創意研發團隊。我們的產品(女性振動器性玩具，假陽具/陰莖，男
性自慰杯，束縛/SM，陰莖延長器和各種性玩具)在網上和世界各地的商店
都很受歡迎，從俄羅斯，歐洲，美洲到亞洲，我們為所有產品提供 1 年保
修。 
 

我們支持代發貨，亞馬遜& Ebay & Shopify & LAZADA & Wish 等賣家服
務。為全球中小型企業性玩具銷售商提供專業服務，我們已經説明 100 多
家中小型性玩具銷售商通過 Instagram、Facebook 和 Shopify 創建了自己
的品牌。 
 

 

 

 

 
KM Global Novelties Co., Limited  

惠州市優貝玩具有限公司 (China 中國)  

Booth no: K32 
 
KM Global Novelties Co., Limited is a factory 50 people 2000 square meter plant, specializing in the production 

of silicone dildo, integrating R & D, design, mass production. Products have been sold to many countries in 

Europe and the United States, the quality has been highly recognized by the industry. 
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LENTOO(HK)LIMITED 

東莞市聯拓文化用品有限公司 (China 中國)  

Booth no: G51 
 

LENTOO (HK) LIMITED was established in 2013, is a 

professional industrial and trade company of adult erotic 

products, with 2 major manufacturers of Zhimei toys and 

Tianchong electronics. We have a fully complete product line 

with many series of products that have been selling well in 

Europe and America for nearly a decade, bringing a new 

experience for every customer. 

 

 

 

We carefully provide OEM and ODM design and production and 

up to 1 year product warranty service period, after years of 

cooperation with the world's leading enterprises, product 

development technology and design level are among the world's 

leading, all products are through the FCC, CE, ROHS, REACH 

and other international certification, guarding the health and 

pleasure of each consumer. 

 

 
 

Dongguan Lechains Technology Co.,Ltd 

東莞市樂鏈電子有限公司 (China 中國)  

Booth no: F27 
 

Lechains is an innovative type manufacturer who is focusing on sex product over 15 years, and we control 

each step for our customers from R&D,Molding,Assembling till Exporting. Thanks for the high standard 

requirement from customers over the world in the past years plug the help of our professional workers, 

Lechains have 100,000 pieces montly capacity high quality product to match vary types of demands.  Here 

everyone in Lechains, we are sincerely looking forwarder your cooperation! 
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 Dongguan Yunfang Technology Co., Ltd   

東莞市芸放科技有限公司 (China 中國)  

Booth no: A28 
 

Dongguan Yunfang Technology Co., Ltd. is a professional manufacturer 

of adult sex toys. Main business all-inclusive glue adult sex toys, our 

factory area of 3,000 square meters; 6 assembly lines, daily assembly 

capacity of 6,000; we have advanced equipment: 24 silica gel machines, 

6 injection molding, 3 rubber machines, 12 liquid silicone machines and 10 

grinding machines, and more than 1,000 sets of silicone leather mold, daily 

capacity of 50,000; we also have first-class modelers, designers, 

engineers, with many independent design patent products. 

 

 

 

 

 

東莞市芸放科技有限公司是一家專業的成人情趣玩具製造商。主營業全包
膠成人情趣用品，我們工廠面積有 3 千平米；裝配生產線有 6 條，裝配日
產能 6 千個；我們擁有先進的設備:24 台矽膠機、6 台注塑、3 台煉膠機、
12 台液態矽膠機和 10 台研磨機等，還有 1 千多套矽膠皮套模具,皮套日產
能 5 萬個；我們還擁有一流的建模師、設計師、工程師，擁有眾多自主設
計專利產品。 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 

Pre-Register Now! 立即優先登記成為專業買家! 

 

Organizer : 
主辦單位: 

Official Support: 
官方支持單位: 

Media Partner: 
媒體夥伴: 

 

  

 

 

https://onlinereg.bvexhibition.com/#/en_gb/aae2020/
https://onlinereg.bvexhibition.com/#/zh_hk/aae2020/

